
Styremøte 21.01.2024: 
 

  Sted:  Parkveien 6 A 

  Tid:  1930 – 2100 

  Tilstede: Audun Aanes-Stranda, Kristian B. Ellingsen, Olav Ellingsen, 

    Tommy Elde, Brynjar Berntsen. 

 

 

SAK 1/24: INNKALLING TIL ÅRSMØTE: 

  

 

  Tid:  1800 – 1830 

  Sted:  Folkvang Bygdehus 

  Tidsfrist: Medlemmer som ønsker sak(er) opptatt leverer skriftlig forslag 

    til styret innen tirsdag den 6.februar. 

  Kunngjøring: Det legges ut innkalling på bordene tirsdag den 23. januar. 

    Kunngjøres også samme kveld. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

 

SAK 2/24: ÅRSREGNSKAP 2023: 

  Tommy framla et meget grundig utarbeidet regnskap for siste sesong. 

  Resultatet viser seg å bli bedre enn forventet. 

 

VEDTAK: Et enstemmig styre hadde ingen problemer med å godkjenne det framlagte 

  resultat for året 2023. 

  Tommy fikk ros for et meget grundig og vel utarbeidet regnskap. 

 

SAK 3/24: ÅRSFEST 2024: 

  Det ble endelig bestemt at vi arrangerer Årsfest lørdag den 24. februar. 

  Som vanlig starter vi med singelturnering lørdag formiddag kl. 1100. 

  Klokken 1930 inviterer vi til aperitiff. 

  Klokken 2000 beveger vi oss ut for å innta middag. 

  Etter middagen er det samling til kaffe, kaker og avec + underholdning/fest. 

  Spilling:  Kvitbrygga. 

  Middag: Ikke helt avklart. 

  Fest:  Kvitbrygga. 

  Kristian får i oppdrag å sjekke at lokalene er reservert. 

  Komite for dette arrangement er på det nærmeste avklart. 

  Tommy og Robert tar ansvar for spillingen. 

 

VEDTAK: Enstemmig godkjent. 

 

 

 



SAK 4/24: PÅSKEKYLLINGEN: 

  Dato for dette arrangement er Skjærtorsdag, den 28. mars. 

  Vi søker om leie av Samfunnssalen. Kristian sender søknad. 

  Vi søker om å få arrangementet med status Forbundsturnering. 

  Kristian sender søknad til NBF og legger også ut påmelding. 

  Komité utnevnes senere. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

 

SAK 5/24: ANSKAFFELSE NY PC TIL KLUBBENS REGNSKAP. 

  EV. ANSKAFFELSE NY DUBLERINGSMASKIN: 

  Klubbens PC er «gått ut på dato». Maskinen er treg og trenger lang 

  tid for oppdateringer. 

  Likeledes er vår dubleringsmaskin blitt svært «trøblete» i det siste. 

  For ca. 2 år siden måtte den sendes til Sverige for reparasjon. Dette koster 

  en god del penger, samtidig som vi er avhengig av hjelp fra annen klubb. 

Kristian skal ta med vår dubleringsmaskin til kyndig person for ev å få sjekket om den 

kan repareres. Hvis ikke det lykkes må vi gå til anskaffelse av ny. 

 

VEDTAK: Audun har fått i oppdrag å bestille ny PC. Leveres i løpet av en uke. 

  Vi anskaffer ny dubleringsmaskin hvis/dersom ikke vår maskin kan repareres. 

 

  Enstemmig. 

 

   

  Møte hevet kl. 2100. 

   

  Sortland, den 21. januar 2024. 

 

  Brynjar 

  Referent. 

 

 

 


